
Zápis 7/2023 

z jednání Výboru pro kulturu a cestovní ruch 

26. 6. 2023 od 15:15 hodin  

 

Přítomni:  Ing. Prachař Vojtěch, Břeňová Petra, Gubiš Jindřich, Šulák Matěj, Adamka 

Marek, Zemanová Hana, Ing. Vinklátová Květa, Mgr. Jägerová Klára 

  Quallizová Milena, Procházková Lenka, Balášová Renata 

Omluveni: Mgr. Jägerová Klára 

Hosté:  PhDr. Mgr. Langr Ivan, Ph.D. 

Tajemnice: Bc. Eva Rázková 

 

Program: 

1. Úvod 
 

Předseda výboru Vojtěch Prachař přivítal přítomné a zahájil 7. jednání Výboru pro kulturu a 
cestovní ruch. Výbor se sešel v počtu 9 členů a byl prohlášen za usnášeníschopný. Program byl 
schválen všemi přítomnými členy. Ověřovatelem zápisu byla zvolena Hana Zemanová, 
zapisovatelem Eva Rázková. 

 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 
SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

9 9 0 0 0 PŘIJATO 

 
2. Materiály do ZM z oblasti kultury a cestovního ruchu 
 
Přišla Lenka Procházková 
 
Bod 42 - Žádost o poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Liberec na projekt Festival 
dětského čtenářství 
 
Ivan Langr seznámil výbor s projektem. Uvedl také, že jeho dosah je zaměřen do celého 
regionu. Lenka Procházková vznesla dotaz, zde Liberecký kraj může poskytnout větší dotace 
na projekt. Ivan Langr vysvětlil, že se jedná především o akci města. Kapacitně je festival na 
svém maximu. 
 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 
SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

10 10 0 0 0 PŘIJATO 

 
 
 
 
 



Bod 43 - Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Liberec Technickému muzeu 
Liberec, z. s. 
 
Ivan Langr seznámil výbor s projektem. Uvedl, že se jedná o dotaci, která je již poskytována 
několik let. Částka byla navýšena v tomto roce na 800 000 Kč podobně jako u Kina Varšava. 
Technické muzeum začíná v tomto roce rozjíždět i vzdělávací moduly. Vojtěch Prachař vznesl 
dotaz, zda bude prostor Technického muzea (bývalé LVT) využíván dále pro kulturní akce či 
výstavnictví. Ivan Langr uvedl, že areál v současné době neodpovídá technicky pro účely 
výstavnictví. Pořádání kulturních akcí je v režii soukromých subjektů. 
 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 
SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

10 10 0 0 0 PŘIJATO 

 
 
Bod 44 - Žádost o poskytnutí dotace z rozpočtu města Liberec na projekt Tematické vzdělávací 
moduly. 
Ivan Langr uvedl, že dotací dává město Liberec kredit pro ZŠ na vzdělávací programy v oblasti 
fyziky, přírodních věd a technických věd. Více seznámil s projektem a vizemi do budoucna. 
 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 
SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

10 10 0 0 0 PŘIJATO 

 
 
Bod 45- Žádost o poskytnutí dotace z rozpočtu města Liberec na projekt Benátská s Impulsem. 
Ivan Lang vysvětlil, proč tento rok město Liberec volilo formu individuální dotace oproti 
loňským rokům. Jindřich Gubiš vznesl dotaz, zda na Benátskou s Impulsem přispívá i Liberecký 
kraj. Květa Vinklátová odpověděla, že výše krajské dotace je 800 000 Kč. Dále výbor diskutoval 
o formách financování a dotační politiky pro festivaly a velké kulturní či jiné akce v Liberci a 
ostatních městech. 
 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 
SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

10 8 2 0 0 PŘIJATO 

 
 
Bod 46 Návrh výboru pro kulturu a cestovní ruch na přidělení dotací z dílčího Fondu kultury a 
cestovního ruchu Dotačního fondu SML pro rok 2023. 
 
Jindřich Gubiš, Květa Vinklátová nahlásili střet zájmu 
Bod byl přijat bez připomínek. 
 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 
SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

10 10 0 0 0 PŘIJATO 

 



3. Různé 
 
Od září dojde ke změně předsedy výboru, funkce se ujme Hana Zemanová. Pokud bude 
schváleno na ZM. 
 
Jindřich Gubiš otevřel diskuzi ohledně bannerů na radnici na kulturní či jiné akce. Ivan Langr 
uvedl, že PV posuzuje každou žádost o umístění banneru individuálně. KAM by měl vytipovat 
vývěsní plochy pro tyto akce a účel. 
 
VKCR doporučuje a apeluje na odbor životního prostředí MML, oddělení památkové péče, aby 
v rámci zákona neodkladně reagovalo na nevhodné umístění stánku se zmrzlinou 
v památkovém objektu Brouk a Babka v Pražské ulici. Podnět na odbor životního prostředí 
zašle Ivan Langr. 
 
Další schůze VKCR se koná v pondělí 25. 9. 2023 od 15:15 hod v zasedací místnosti č. 202. 
 
 
 
 
Zapsala: Bc. Eva Rázková       Ing. Vojtěch Prachař  
zapisovatelka       předseda 
 
 
 
        Hana Zemanová  
        ověřovatelka zápisu  


